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БРИСЕЛ – Министар спољних послова Холандије Максим Ферхаген, после одлуке о
деблокади Прелазног трговинског споразума, истакао је да је тренутак да се стимулише
позитиван развој ситуације у Србији, али је додао да је неопходно наставити притисак
како би се одржао овакав, задовољавајући, ниво сарадње са Хагом.

  

Најважнији циљ, према Ферхагеновим речима, и даље остаје хапшење Младића и
Хаџића.

  

Ферхаген је поручио Србији да је још рано за подношење захтева за кандидатуру за
чланство у ЕУ.

  

Према његовим речима, свака земља може да поднесе захтев за кандидатуру, али како
ће он бити прихваћен зависи од ставова земаља чланица.

  

„Мислим да је најбоље да се прати нормална процедура, која претпоставља примену
ССП. Ја не предлажем ништа, само кажем да не би требало журити са захтевом за
чланство”, истакао је Ферхаген.

  

„Прошлог јуна питао сам господина Брамерца да ли Србија чини све што може у сарадњи
са Трибуналом у Хагу. Он ми је тада одговорио да мисли да Србија може и више”, рекао
је Ферхаген, преноси Радио Дојче веле.

  

Сада ми је на исто питање одговорио да српске власти чине све што је у њиховој моћи,
као и да су људи који се баве сарадњом са Трибуналом озбиљни и предани свом послу,
иако раде у тешким и опасним условима, објаснио је холандски министар.

  

Ферхаген је најавио за шест месеци нову процену сарадње Србије са Трибуналом у Хагу
како би се, уколико и тај извештај буде позитиван, приступило почетку ратификације
Споразума о стабилизацији и придруживању.
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(Фонет)
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